
Verslag van de jaarvergadering van de Nederlands-Zweedse vereniging in Uppland,  

21 mei 2021, 19.00 uur, via Zoom 

 

Deelnemers: 

Jacqueline Altberg, Roland Bol, Richard Faber, Gerard Kleywegt, Ingrid Leemans, 

Rianne Lundqvist Waninge, Elsbeth Scholtes 

Kees Geurtsen was helaas verhinderd om deel te nemen. 

 

1. Rianne opent de vergadering. 

 

2. Rianne wordt gekozen tot voorzitter van de vergadering, Elsbeth tot secretaris en Richard 

tot "justerare". 

 

3. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Secretarieel verslag. Behalve de (uitgestelde) digitale jaarvergadering op 6 november zijn 

er geen activiteiten geweest. Rianne heeft een paar mails gekregen van informatie- en/of 

werkzoekende Nederlanders. 

 

5. Financieel verslag. Ingrid meldt dat de kontanten van de vereniging, al sinds jaren 

2180 kronen, nog steeds in het geldkistje bij haar thuis zijn. De vergadering besloot deze 

middelen aan Stadsmissionen in Uppsala te schenken. Mochten er munten en biljetten niet 

meer geldig zijn, schenken we die aan de organistatie die deze toch in ontvangst wil nemen 

(het Rode Kruis deed dat eerder). 

 

6. De kaskommissie is niet geraadpleegd omdat er onder 2020 geen veranderingen hebben 

plaatsgevonden. 

 

7. Het bestuur wordt vrijgesteld van verantwoordelijkheid. 

 

8. Opheffen van de vereniging. Het bestuur stelde in november 2020 voor verder te gaan als 

Netwerk voor Nederlanders, met een zendlijst van actieve leden. Voor definitieve opheffing 

van de vereniging is de huidige jaarvergadering nodig. Sint kan men toch wel vieren, of 

uitgaan met Lennakatten: dergelijke aktiviteiten dienen in het vervolg georganiseerd te 

worden door vrijwilligers. De sintkleding, waaronder een aftandse baard, bevindt zich bij 

Rianne en kan geleend worden. 

De website moet aangepast worden (Roland, http://nliuppland.jimdo.com/).We moeten onze 

plannen doorgeven aan NL Stockholm en aan de Nederlandse Ambassade aldaar. We moeten 

ons ook afmelden bij Skatteverket, en bij Uppsala Kommun als ‘frivilligorganisation’ 

(Ingrid).  

Rianne blijft Kontaktpersoon op de website, we besloten tot de naam Nederlands-Zweeds 

Netwerk in Uppland. 

Er zijn handigere systemen dan Dropbox om de nieuwe zendlijst GDPR-zeker te beheren. 

Rianne verdiept zich in dit probleem, Roland heeft inmiddels een startlink gestuurd (zie 

punt 10). 

We hebben er helaas niet aan gedacht om te praten over de Facebookgroep waar ooit Mark 

Veldhuis verantwoordelijk voor was, Mark staat bovendien op het punt om naar Fiji te 

verhuizen. 

 

9. Activiteiten. We hopen in september met z’n allen ergens coronaveilig en -gevaccineerd te 

kunnen eten. Ook kunnen we aan het einde van het seizoen (11-12 september) nog een keer 

een tochtje met Lennakatten maken: deze twee activieteiten kunnen eventueel gecombineerd 

worden. 

 

http://nliuppland.jimdo.com/


10. Overige vragen: 

 

              https://mailchimp.com/pricing/marketing/ 

Via deze link kun je gratis een mailing list maken zodat iedereen kan posten zonder te weten 

wie er nog meer op de lijst staan. 

Valse (Sinterklaas)baarden: 

            https://www.amazon.co.uk/WIG-ME-UP-PW0210-ZA68E-

Halloween/dp/B01MZ6E82I/ref=sr_1_23?dchild=1&keywords=fake+beard&qid=162161904

1&sr=8-23 

 We hebben, o a via UNT, vernomen dat Eddy van der Maarel, een van onze leden uit de 

beginjaren van de vereniging, helaas overleden is. Ik voeg het UNT-artikel toe aan de pdf-

versie van deze notulen. 

 

Over die beginjaren mailt Kees Geurtsen het volgende:  

Hoi, Ik kan helaas vanavond niet deelnemen. De voorbereidingen van de eerste 

jaarvergadering vonden plaats in mijn woonkamer op Musikvägen eind jaren tachtig. 

Misschien staan de namen ergens op een vergeeld papiertje. Er waren zelfs een paar Belgen 

bij. Een paar redenen waren hemspråk, Sinterklaas en Grolsch. Ik ben graag ”lid” van een 

netwerk en ik hou zeker contact met Elsbeth, Klaartje, Ingrid met meerdere. 

Groeten Kees 

 

Ingrid bedankt ten slotte allen die aan deze Zoom-vergadering deelgenomen hebben en hoopt 

net als Kees dat we op de een of andere manier met elkaar in contact zullen blijven. 

 

11. De voorzitter sluit de vergadering.  

 

Vänge, 22 mei 2021 

 

Voorzitter    Secretaris 

 

 

 

 

Rianne Waninge   Elsbeth Scholtes 

 

‘Justerare’     

 

 

 

 

Richard Faber   
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